
1. Όταν ανέλαβε την κυβέρνηση ο ΣΥΡΙΖΑ τον Ιανουάριο του 2015, 
υπήρχε προστασία της πρώτης κατοικίας ή είχε λήξει ; 

 
2. Σχετικά με την αναφορά του Υπουργού Οικονομικών ότι εκπρόσωποι 
χρηματοδοτικών φορέων πρότειναν ανάληψη νομοθετικής 
πρωτοβουλίας για να παρακάμψουν την απόφαση του Αρείου Πάγου 
για τα κόκκινα δάνεια, θα σταματήσετε τη συγκάλυψη και θα 
 απαντήσετε στο ερώτημα ποιες επιχειρήσεις το ζήτησαν ; 

 
3. Θα διενεργήσουν τα αναγκαία οι ελεγκτικές υπηρεσίες του 
Υπουργείου Οικονομικών, της Οικονομικής αστυνομίας και της 
Τράπεζας της Ελλάδος για το θέμα των «πακέτων δανείων» που 
αγόρασαν οι servicers από τράπεζες; Που κατέληξαν ; Ποια είναι η 
εξέλιξη των ρυθμίσεων της αποπληρωμής ; 

 
4. Ποια στελέχη της κυβέρνησης ή βουλευτές της ΝΔ και συγγενικά τους 
πρόσωπα, συμμετέχουν σε εισπρακτικές ή συνεργάζονται με 
εισπρακτικές ; 

 
5. Θα απαντήσετε στην ερώτηση που σας έχουμε υποβάλει από τις 20 
Οκτωβρίου, 56 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ: πόσες ανά Δήμο, από τις 
κατοικίες που βρίσκονται υπό πλειστηριασμό στην Περιφέρεια της Β΄ 
Πειραιά, αφορούν πρώτη κατοικία ; 

 
6. Σχετικά με δημοσιεύματα για «ισπανικό μοντέλο» στα στεγαστικά 
δάνεια, συναντήσεις κυβερνητικών αξιωματούχων με τράπεζες, κ.λπ., τι 
ποσοστό μη εξυπηρετούμενων δανείων έχει μένει στις τράπεζες; Τι 
ποσοστό στεγαστικών δανείων; Τι ποσοστό καταναλωτικών δανείων; Τι 
ποσοστό επιχειρηματικών δανείων; 


